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Pogovor z Antonom Laznikom, 
direktorjem podjetja ICM, d. o. o.
Dragica NOE

Z njim smo se pogovarjali o načrtih pri organizaciji strokovnih ejmov v Ljubljani.

Ventil: Sejma IFAM in INTRONIKA 
predstavljata nove tehnologije in 
inovacije v industriji in raziskavah. 
Kaj lahko pričakujemo od naslednje-
ga sejemskega dogodka?

Anton Laznik: IFAM – industrijska 
avtomatizacija, robotika in mehatro-
nika, ter INTRONIKA – industrijska in 
profesionalna elektronika, sta zara-
di sinergije vsebin neločljiva in do-
polnjujoča se sejma, ki ju organizira 
podjetje ICM, d. o. o. Namenjena sta 
zadovoljevanju potreb industrije pri 
zagotavljanju visokih tehnoloških 
standardov pri lastnem razvoju ter 
obstoju na zahtevnih tržiščih v regiji 
in svetu. Veseli smo, da smo v prete-
klih štirinajstih letih, odkar oba sej-

ma obstajata, uspeli zadržati 
visok nivo strokovnih sejmov 
tudi v kriznih časih. Nenehno 
smo razvijali nove vsebine 
in storitve za naše partnerje 
– razstavljavce in strokovne 
obiskovalce. 

Sejemska prireditev, ki bo po-
tekala od 13. do 15. februarja 
2018, bo vključevala dva nova 
vsebinska segmenta: strokov-
ni sejem za robotiko – ROBO-
TICS – in IT4 Industry, ki bo 
predstavil in reševal proble-
me na področju digitalizacije.

Ventil: Kdo so vaši partnerji?

Anton Laznik: S poslovnimi 
partnerji – z Gospodarsko 
zbornico Slovenije, Institu-
tom Jožef Stefan, univerza-
mi in drugimi inštitucijami 

ter podjetji – bomo v okviru sejma 
predstavili širok spekter strokovnih 
predavanj, okrogle mize in rešitve 
problemov v industriji. 

Ventil: Sejem je bil v preteklosti v 
Celju, zakaj bo sedaj v Ljubljani?

Anton Laznik: Da bi lahko realizi-
rali vse postavljene cilje in se učin-
kovito predstavili strokovni publiki 
– obiskovalcem iz Slovenije in regije 
– smo prestavili naše sejemske pri-
reditve v Ljubljano na Gospodarsko 
razstavišče. S tem ne bomo ustregli 
le dozdajšnjim (razstavljavcem in 
strokovnim obiskovalcem), ampak 
tudi vsem novim partnerjem, saj 
jim bosta tako na voljo kakovosten 
sejemski in konferenčni prostor. Se-
veda so nas pri tej odločitvi vodile 
še možnost ustreznih nastanitev, 
ponudba mesta Ljubljane na social-
nem področju in njena letališka, že-Anton Laznik 
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Robotizirano varjenje

lezniška in cestna povezanost s tuji-
no in širšim slovenskim prostorom. 

Ventil: Vaša želja je, da postanejo 
sejmi mednarodni.

Anton Laznik: V ICM, d. o. o., oce-
njujemo, da bo sprememba lokaci-
je sejma prispevala k mednarodni 
uveljavitvi naših sejemskih dogod-
kov. Prvi odzivi na spremembo so 
pozitivni. Tako bo industrijski sejem 
HI-TECH v februarju 2018 vključe-
val štiri sejme: IFAM, INTRONIKA, 
ROBOTICS in IT4 Industry. S selitvijo 
bodo pridobili razstavljavci, strokov-
ni obiskovalci in mesto Ljubljana. 

Ventil: Ali sta sejma ROBOTICS in 
IT4 Industry nova?

Anton Laznik: V zadnjih nekaj letih 
je robotizacija proizvodnje posta-
la ključna za dvig produktivnosti v 
proizvodnji in povečanje konku-

renčnosti na trgu. Vse to pa je seve-
da tesno povezano z informacijski-
mi tehnologijami in, kakor večkrat 
slišimo, s tako imenovano industrijo 
4.0, katere osnova je digitalizacija 
proizvodnje. 

Kaže se, da je pridružitev robotike in 
industrijske digitalizacije oziroma in-
formatike pravilna in edino smiselna. 
Tako ponujamo raziskovalnim usta-
novam, univerzi in podjetjem doma in 
v tujini možnost, da izkoristijo to en-
kratno platformo promocije v centru 
Evrope. Prepričani smo, da bomo s 
partnerskimi povezavami z GZS, OZS, 
Institutom Jožef Stefan, s fakultetami 
in drugimi institucijami sodelujočim s 
sinergijo vseh omogočili še boljše po-
goje za razvoj, inovacije in delo.

Ventil: V začetku oktobra vaše podjetje 
organizira tudi popolnoma nov stro-
kovni sejem CleanME; prav tako v Lju-
bljani – ali lahko kaj več poveste o tem?

Anton Laznik: Podjetje ICM, d. o. 
o., letos med 3. in 5. oktobrom or-
ganizira strokovno sejemsko prire-
ditev na Gospodarskem razstavišču, 
ki je namenjena industrijskemu in 
komercialnemu čiščenju ter vzdr-
ževanju. Gre za sejemsko prireditev, 
ki naj bi na eni strani privabila po-
nudnike storitev in proizvodov za 
čiščenje in vzdrževanje v industriji, 
kot so stroji, različne aparature, ele-
ktronska vezja ter drugo, kakor tudi 
čiščenje in vzdrževanju objektov, 
zgradb, tekstilij, skratka vsega oko-
li nas, kar nas tako ali drugače po-
slovno veže v proizvodnji, industri-
ji, turizmu, gostinstvu, hotelirstvu, 
upravnih zgradbah, bolnicah, pisar-
nah ter drugih specialnih prostorih 
in opremi.

V podjetju smo razvili tudi poseb-
ne ponudbe, pakete ter dodali nove 
storitve, da bi kar najbolj optimalno 
omogočili kakovostne in učinkovite 
poslovne razgovore ter organiza-
cijo sestankov. Prepričani smo, da 
bodo podjetja prepoznala vse te 
prednosti in jih, tudi v svojo korist, 
izkoristila. Menimo, da so čistoča, 
vzdrževanje in ekostabilnost okolja 
primarnega pomena za našo pri-
hodnost, Ljubljana pa kot zeleno 
mesto primerna lokacija za takšen 
dogodek!

Ventil: Hvala za vaše odgovore in 
uspešne sejemske prireditve v zado-
voljstvo vseh udeležencev!

Izr. prof. dr. Dragica Noe,
Uredništvo revije Ventil

Ul, Fakulteta za strojništvo
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